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Hörs Hesa Fredrik i hela Nacka? 
Interpellation till Mats Gerdau, kommunstyrelsens ordförande  
  
 
Med anledning av kriget i Ukraina har uppmärksamheten på våra larmsystem och skyddsrum 
aktualiserats. 
 
När larmsystemet skulle testas den första måndagen i mars var det därför mycket 
information om det, inte minst för att människor inte skulle bli rädda och tro att kriget 
kommit även till oss.  
 
Dessvärre verkar det som om signalen inte hörs i hela Nacka, vilket allmänheten gett uttryck 
för på olika sätt.  
 
Att VMA (viktigt meddelande till allmänheten, i dagligt tal kallad ”Hesa Fredrik”) är MSB:s 
(Myndigheten för samhällsskydd och beredskap) ansvar, det vet vi. Den är också till för att 
varna för andra saker, t.ex. giftigt utsläpp vid brand. 
 
Nacka har ett ansvar för sina kommunmedborgare, och om varningssignalen inte hörs i hela 
kommunen, behöver kommunen agera och vidta åtgärder anser vi socialdemokrater. 
 
 
 
Därför frågar jag  
 
1) Har kommunen kartlagt om VMA hörs i hela Nacka där bostäder finns? 

 
2) Om inte, kommer kommunen att göra en kartläggning? 

 
3) Om VMA inte hörs i hela Nacka, vad avser du som kommunstyrelsens ordförande att 

vidta för åtgärder?   
  
 
  
Gunnel Nyman Gräff (s)  
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